
 
 

 
ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

восьмого скликання 
 

ПРОТОКОЛ  
засідання постійної комісії обласної ради  

з питань регламенту, депутатської діяльності,  
цифрового розвитку, інформаційної сфери,  

зв’язків з громадськістю та дотримання прав учасників АТО 
 

 
05 липня 2021 року                               м. Полтава                                           № 4 
              
 
Головуючий: Кульчинський Микола Георгійович – голова постійної комісії.  
 
Присутні члени комісії: Бондар Микола Митрофанович, Лебедин Юрій Якович 
(онлайн),  Ярошенко Володимир Михайлович. 
Відсутні члени комісії: Тарашевська Світлана Казимирівна. 
Склад комісії: 5 депутатів. Кворум є. 
 
Взяли участь:  
 
 

Лемешко 
Олександр Миколайович 

перший заступник голови обласної ради 

Руроєва 
Лілія Олександрівна 

заступник голови обласної ради 

Чепурко 
Олексій Григорович 

заступник голови обласної ради 

Левакіна 
Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник відділу 
організаційного забезпечення діяльності ради 
виконавчого апарату обласної ради 

Стронська 
Тетяна Вікторівна 

уповноважена особа з питань запобігання та 
виявлення корупції – консультант відділу 
юридичного забезпечення виконавчого апарату 
обласної ради 

Соболєва  
Катерина Володимирівна 

консультант відділу інформаційного та 
аналітичного забезпечення діяльності ради 
виконавчого апарату обласної ради 
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Лунін 
Дмитро Сергійович 

перший заступник голови Полтавської обласної 
державної адміністрації 

Панченко  
Ігор Ігорович 

заступник голови Полтавської обласної державної 
адміністрації  

Рижеченко 
Катерина Сергіївна 

заступник голови Полтавської обласної державної 
адміністрації 

Власюк  
Галина Богданівна 

заступник директора Департаменту освіти і науки 
Полтавської обласної державної адміністрації 
 

Марчишинець 
Сергій Миколайович 

тимчасово виконувач обов’язків начальника 
Управління інфраструктури та цифрової 
трансформації Полтавської обласної державної 
адміністрації 

Пилипенко  
Вікторія Миколаївна 

директор Департаменту інформаційної діяльності 
та комунікацій з громадськістю Полтавської 
обласної державної адміністрації 

Цибульська  
Юлія Володимирівна 

депутатка Полтавської обласної ради 
 

Представники ЗМІ (для висвітлення) 
 

 
Голова постійної комісії М. Кульчинський повідомив, що на розгляд постійної 
комісії надійшли додаткові питання: 
1. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до регіональної 
програми інформатизації «Цифрова Полтавщина» на 2021 – 2023 роки». 
2. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів Полтавської 
обласної ради до Верховної Ради України щодо прискорення розгляду проєкту 
Закону України № 5599 «Про запобігання загрозам національній безпеці, 
пов'язаним із надмірним впливом осіб, які мають значну економічну або 
політичну вагу в суспільному житті (олігархів)». 
3. Про проєкт рішення обласної ради «Про заснування Премії Полтавської 
обласної ради імені Сергія Гнойового та затвердження Положення про Премію». 
4. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Обласної програми 
національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки». 
 
М. Кульчинський запропонував голосувати за включення до порядку денного 
додаткових питань. 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4,  проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 
ВИРІШИЛИ: включити до порядку денного додаткові питання. 
 
М. Кульчинський запропонував затвердити порядок денний засідання постійної 
комісії в цілому. 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4,  проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний в цілому. 
 
Порядок денний: 
 
1. Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Положення про об-

ласний конкурс журналістських робіт «Реформування місцевого самовря-
дування та територіальної організації влади – шлях до сталого розвитку 
громад» у новій редакції». 
 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів Полтавської 
обласної ради до Кабінету Міністрів України щодо необхідності 
скасування змін в організації виплати і доставки пенсій та грошової 
допомоги за місцем фактичного проживання одержувачів в межах 
України». 
 

3. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до регіональної 
програми інформатизації «Цифрова Полтавщина» на 2021 – 2023 роки». 
 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів Полтавської 
обласної ради до Верховної Ради України щодо прискорення розгляду 
проєкту Закону України № 5599 «Про запобігання загрозам національній 
безпеці, пов'язаним із надмірним впливом осіб, які мають значну 
економічну або політичну вагу в суспільному житті (олігархів)». 
 

5. Про проєкт рішення обласної ради «Про заснування Премії Полтавської 
обласної ради імені Сергія Гнойового та затвердження Положення про 
Премію». 

6. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Обласної  
програми національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 
2025 роки». 
 

7. Про звіти керівників підприємств (установ, організацій), які перебувають в 
оперативному управлінні Департаменту інформаційної діяльності та 
комунікацій з громадськістю Полтавської облдержадміністрації та 
належать до спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст 
області. 
 

8. Про пропозиції депутатки Полтавської обласної ради Ю. Цибульської щодо 
унормування питань проведення пленарних засідань та засідань постійних 
комісій Полтавської обласної ради онлайн. 
 

9. Про практику запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у Полтав-
ській обласній раді протягом 2020 року.  
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10. Про лист Д. Шупти щодо друку афоризмів Г. С. Сковороди. 
 

11. Різне 
 
М. Кульчинський перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, 
що відповідно до Рекомендацій щодо запобігання та врегулювання конфлікту 
інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 
постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 
питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 
самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 
Розгляд питань порядку денного. 

 
1. Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Положення про 
обласний конкурс журналістських робіт «Реформування місцевого 
самоврядування та територіальної організації влади – шлях до сталого розвитку 
громад» у новій редакції».  
 
СЛУХАЛИ: К. Соболєва повідомила, що метою проєкту рішення є підвищення 
поінформованості жителів Полтавської області про результати впровадження 
реформи місцевого самоврядування, сприяння популяризації засобами масової 
інформації успішних практик розвитку територіальних громад Полтавщини. 
Основними змінами у проєкті рішення стали терміни проведення конкурсу та 
тематика робіт. 
 
ВИСТУПИЛИ: В. Ярошенко, М Кульчинський, які задали ряд питань по суті 
проєкту рішення. 
 
М. Кульчинський запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради «Про 
затвердження Положення про обласний конкурс журналістських робіт 
«Реформування місцевого самоврядування та територіальної організації влади – 
шлях до сталого розвитку громад» у новій редакції». 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за - 4, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
 
ВИРІШИЛИ: Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 
Положення про обласний конкурс журналістських робіт «Реформування 
місцевого самоврядування та територіальної організації влади – шлях до сталого 
розвитку громад» у новій редакції». 
 
2. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів Полтавської 
обласної ради до Кабінету Міністрів України щодо необхідності скасування змін 
в організації виплати і доставки пенсій та грошової допомоги за місцем 
фактичного проживання одержувачів в межах України». 
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СЛУХАЛИ: В. Ярошенко поінформував по суті питання та повідомив, що має 
намір відкликати з порядку денного пленарного засідання п’ятої сесії обласної 
ради вищевказаний проєкт рішення, оскільки порушене питання втратило 
актуальність в зв’язку з прийняттям Кабінетом Міністрів України постанови від 
26 травня 2021 р № 546 «Про внесення змін до деяких постанов Кабінету 
Міністрів України». 
 
М. Кульчинський запропонував: 
1. Інформацію депутата Полтавської обласної ради В. Ярошенка взяти до відома. 
2. Рекомендувати зняти з розгляду пленарного засідання п’ятої сесії обласної 
ради восьмого скликання проєкт рішення обласної ради «Про Звернення 
депутатів Полтавської обласної ради до Кабінету Міністрів України щодо 
необхідності скасування змін в організації виплати і доставки пенсій та грошової 
допомоги за місцем фактичного проживання одержувачів в межах України». 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за - 4, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
 
ВИРІШИЛИ: 1. Інформацію депутата Полтавської обласної ради В. Ярошенка 
взяти до відома. 
2. Рекомендувати зняти з розгляду пленарного засідання п’ятої сесії обласної 
ради восьмого скликання проєкт рішення обласної ради «Про Звернення 
депутатів Полтавської обласної ради до Кабінету Міністрів України щодо 
необхідності скасування змін в організації виплати і доставки пенсій та грошової 
допомоги за місцем фактичного проживання одержувачів в межах України». 
 
3. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до регіональної 
програми інформатизації «Цифрова Полтавщина» на 2021 – 2023 роки». 
 
СЛУХАЛИ: С. Марчишинць повідомив, що метою програми є підвищення рівня 
доступності цифрових сервісів і послуг для громадян, формування безпечного 
інформаційного середовища на базі сучасних цифрових технологій, 
впровадження інноваційних та передових IТ-рішень для соціально-економічного 
розвитку регіону. Зазначив, що необхідність прийняття рішення «Про внесення 
змін до регіональної програми інформатизації «Цифрова Полтавщина» на 2021 – 
2023 роки» виникла у зв’язку із внесенням змін до програми заходів пов’язаних з 
кібербезпекою, підвищенням цифрової грамотності населення, створенні нових 
інформаційних систем. Також наголосив, що при підготовці проєкту рішення 
були враховані пропозиції депутатів Полтавської обласної ради. 
 
ВИСТУПИЛИ: В. Ярошенко, М Кульчинський, М. Бондар, Ю. Цибульська,       
О. Чепурко, О. Лемешко, які поставили питання по суті проєкту рішення.  
В. Ярошенко запитав про можливість віддаленої роботи працівників ЦНАПу та 
поцікавився про шляхи фінансування. Також повідомив, що в Семенівській 
громаді гостро стоїть питання віддаленості населених пунктів від місця 
розташування ЦНАП. 
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І. Панченко повідомив, що фінансування діяльності здійснюється громадами. 
Наразі з сорока чотирьох громад у семи громадах працюють ЦНАП. 
Прокоментував можливість створення центрів надання адміністративних послуг 
при старостатах. 
С. Марчишинець зазначив, що рекомендована 14-ти кілометрова відстань від 
ЦНАП до населеного пункті по можливості враховується. Також повідомив, що 
ініціатива про створення ЦНАП має виходити від громади. Наразі у Нових 
Санжарах створено сучасний та успішний ЦНАП. 
Ю. Цибульська поцікавилася основними функціями системи 
відеоспостереження, яка зазначена в програмі «Цифрова Полтавщина». 
І. Панченко повідомив про основні пріоритети системи відеоспостереження, які 
матимуть лише позитивні наслідки для Полтавської області. Національна поліція 
в подальшому матиме доступ до системи, що дозволить досить швидко 
реагувати на скоєні правопорушення. 
Д. Лунін поінформував, що в тих областях де функціонують системи 
відеоспостереження знизився рівень злочинності. 
М. Кульчинський запитав про критерії визначення місць встановлення камер 
відеоспостереження. 
Д. Лунін зазначив, що наразі є узгоджена з Національною поліцією схема 
розташування. 
О. Чепурко повідомив, що система відеоспостереження досить успішно 
функціонує у м. Полтава. Системою користуються комунальні служби міста та 
поліція. 
М. Кульчинський запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради «Про 
внесення змін до регіональної програми інформатизації «Цифрова Полтавщина» 
на 2021 – 2023 роки». 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за - 4, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
 
ВИРІШИЛИ: Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 
регіональної програми інформатизації «Цифрова Полтавщина» на 2021 – 2023 
роки». 
 
4. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів Полтавської 
обласної ради до Верховної Ради України щодо прискорення розгляду проєкту 
Закону України № 5599 «Про запобігання загрозам національній безпеці, 
пов'язаним із надмірним впливом осіб, які мають значну економічну або 
політичну вагу в суспільному житті (олігархів)». 
 
СЛУХАЛИ: О. Лемешко повідомив, що метою звернення є визначення правових 
та організаційних засад функціонування системи запобігання загрозам 
національній безпеці, пов’язаним із надмірним впливом осіб, які мають значну 
економічну та політичну вагу в суспільному житті (олігархів), та мають 
пов’язаних із ними осіб, змісту та порядку застосування заходів регулювання. 
 



 
7 

 

ВИСТУПИЛИ: В. Ярошенко, М. Бондар, М. Кульчинський, які задали запитання, 
що стосуються проєкту рішення.  
М. Бондар зазначив, що дане питання не є компетенцією депутатів Полтавської 
обласної ради та запитав, за якими ознаками визначаються так звані «олігархи». 
О. Лемешко повідомив, що законопроєктом визначені критерії, за якими Рада 
національної безпеки та оборони визначає особу, що може загрожувати 
національній безпеці.  
М. Кульчинський запропонував не включати до порядку денного пленарного 
засідання п’ятої сесії обласної ради восьмого скликання проєкт рішення обласної 
ради «Про Звернення депутатів Полтавської обласної ради до Верховної Ради 
України щодо прискорення розгляду проєкту Закону України № 5599 «Про 
запобігання загрозам національній безпеці, пов'язаним із надмірним впливом 
осіб, які мають значну економічну або політичну вагу в суспільному житті 
(олігархів)». 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0 не голосували – 0. 
 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати не включати до порядку денного пленарного 
засідання п’ятої сесії обласної ради восьмого скликання проєкт рішення обласної 
ради «Про Звернення депутатів Полтавської обласної ради до Верховної Ради 
України щодо прискорення розгляду проєкту Закону України № 5599 «Про 
запобігання загрозам національній безпеці, пов'язаним із надмірним впливом 
осіб, які мають значну економічну або політичну вагу в суспільному житті 
(олігархів)». 
 
5. Про проєкт рішення обласної ради «Про заснування Премії Полтавської 
обласної ради імені Сергія Гнойового та затвердження Положення про Премію». 
 
СЛУХАЛИ: М. Кульчинський повідомив, що метою проєкту рішення є 
збагачення духовно-культурного життя Полтавщини, сприяння розвитку 
образотворчого мистецтва, виявлення та підтримка молодих талановитих 
громадян області, пошанування творчої спадщини Сергія Гнойового. Також 
зазначив, що вищевказаний проєкт рішення був доопрацьований з урахуванням 
усіх пропозицій як депутатів, так і структурних підрозділів Полтавської обласної 
державної адміністрації. 
 
М. Кульчинський запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради «Про 
заснування Премії Полтавської обласної ради імені Сергія Гнойового та 
затвердження Положення про Премію». 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0 не голосували – 0. 
 
ВИРІШИЛИ: Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про заснування Премії 
Полтавської обласної ради імені Сергія Гнойового та затвердження Положення 
про Премію». 
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6. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Обласної  програми 
національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки». 
 
СЛУХАЛИ: В. Власюк повідомила, що метою проєкту рішення є формування 
національної свідомості, активної, всебічно розвиненої, патріотично 
налаштованої української молоді. Також зазначила, що прийняття даного проєкту 
рішення потребуватиме додаткового фінансування в розмірі 1578 тис. грн з 
обласного бюджету. Ці кошти будуть використані для проведення заходів, 
тематичних змін національно-патріотичного спрямування у дитячих закладах 
оздоровлення та відпочинку, тощо. 
 
М. Кульчинський запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради «Про 
внесення змін до Обласної програми національно-патріотичного виховання дітей 
та молоді на 2021 – 2025 роки». 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0 не голосували – 0. 
 
ВИРІШИЛИ: Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 
Обласної програми національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 
2021 – 2025 роки». 
 
7. Про звіти керівників підприємств (установ, організацій), які перебувають в 
оперативному управлінні Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій 
з громадськістю Полтавської облдержадміністрації та належать до спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 
 
СЛУХАЛИ: В. Пилипенко повідомила, що у підпорядкуванні Департаменту 
інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю Полтавської обласної 
державної адміністрації (далі – Департамент) знаходиться п’ять підприємств 
обласної комунальної власності видавничо-поліграфічної галузі: «Гадяч», 
«Кобеляки», «Лубни», «Поліграфсервіс» (м. Глобино) та «Полтавський 
літератор» (м. Полтава). Станом на 01.03.2021 видавництва «Поліграфсервіс»   
(м. Глобино) та «Кобеляки» перебувають на етапі реорганізації шляхом 
приєднання до Комунального видавництва «Лубни». Також Департамент 
здійснює управління комунальними підприємствами «Науково-редакційний 
центр по дослідженню історії Полтавщини» Полтавської обласної ради та 
обласним Комунальним інформаційним агентством «Новини Полтавщини». 
Наразі, у зв’язку з карантином, зменшилася кількість замовлень, знижено обсяг 
виробництва продукції, видавництва вимушені перевести низку працівників на 
дистанційну форму роботи та скорочений робочий тиждень. Разом з тим, у 2020 
році керівниками більшості комунальних підприємств забезпечувалось 
виконання умов контрактів та основних показників фінансово-господарської 
діяльності. Серед головних чинників, які негативно впливають на можливості 
розвитку комунальних видавництв, і далі залишаються зношеність 
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поліграфічного обладнання (70-90%), зростання цін на папір та поліграфічні 
послуги. 
 
ВИСТУПИЛИ: В. Ярошенко, Ю. Цибульська обговорили питання щодо видання 
дорожньої карти учасників АТО-ООС для отримання субсидій. 
Ю. Цибульська зауважила на недоцільності видання паперового варіанту 
дорожньої карти, та запропонувала ознайомити учасників АТО-ООС 
електронними листами, що дозволить зекономити кошти обласного бюджету. 
М. Кульчинський запропонував: 
1. Інформацію директора Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій 
з громадськістю Полтавської обласної державної адміністрації взяти до відома. 
2. Рекомендувати Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій з 
громадськістю Полтавської обласної державної адміністрації спільно з 
Управлінням майном обласної ради здійснювати системний моніторинг стану 
діяльності підпорядкованих комунальних підприємств видавничо – 
поліграфічної галузі й інформаційної сфери. 
3. Взяти до уваги зауваження депутатки обласної ради Ю. Цибульської щодо 
доцільності видання на паперових носіях електронного варіанту «Дорожньої 
карти для учасників АТО – ООС щодо отримання пільг та субсидій». 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0 не голосували – 0. 
 
ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію директора Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій 
з громадськістю Полтавської обласної державної адміністрації взяти до відома. 
2. Рекомендувати Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій з 
громадськістю Полтавської обласної державної адміністрації спільно з 
Управлінням майном обласної ради здійснювати системний моніторинг стану 
діяльності підпорядкованих комунальних підприємств видавничо – 
поліграфічної галузі й інформаційної сфери. 
3. Взяти до уваги зауваження депутатки обласної ради Ю. Цибульської щодо 
доцільності видання на паперових носіях електронного варіанту «Дорожньої 
карти для учасників АТО – ООС щодо отримання пільг та субсидій». 
 
8. Про пропозиції депутатки Полтавської обласної ради Ю. Цибульської щодо 
унормування питань проведення пленарних засідань та засідань постійних 
комісій Полтавської обласної ради онлайн. 
 
СЛУХАЛИ: Ю. Цибульська проінформувала присутніх щодо суті питання. 
 
ВИСТУПИЛИ: М Кульчинський, який зазначив, що розпорядженням голови 
обласної ради від 17.02.2021 № 40 затверджений Порядок проведення засідань 
постійних комісій Полтавської обласної ради із застосуванням режиму 
відеоконференції. 
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Щодо проведення пленарних засідань сесій онлайн, то відповідно до ДСТУ 
3396.1-96 «Технічний захист інформації. Порядок проведення робіт» та НД ТЗІ 
3.7-003-2005 «Порядок проведення робіт із створення комплексної системи 
захисту інформації і інформаційно – телекомунікаційній системі» Держзв’язку 
України автоматизована система класу «2» система голосування Полтавської 
обласної ради є закритим комплексом, який не передбачає доступу до глобальної 
мережі Інтернет. 
 
М. Кульчинський запропонував: 
1. Інформацію депутатки Полтавської обласної ради Ю. Цибульської взяти до 
відома. 
2. Розглянути питання повторно після закінчення роботи робочої групи з 
розгляду пропозицій щодо внесення змін до Регламенту Полтавської обласної 
ради восьмого скликання. 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0 не голосували – 0. 
 
ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію депутатки Полтавської обласної ради Ю. Цибульської взяти до 
відома. 
2. Розглянути питання повторно після закінчення роботи робочої групи з 
розгляду пропозицій щодо внесення змін до Регламенту Полтавської обласної 
ради восьмого скликання. 
 
9. Про практику запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській 
обласній раді протягом 2020 року.  
 
СЛУХАЛИ: Т. Стронська проінформувала присутніх щодо суті питання. 
Зазначила, у 2020 році було вжито організаційних та практичних заходів по 
виконанню статті 45 Закону України «Про запобігання корупції» щодо 
своєчасного подання декларацій посадовими особами виконавчого апарату 
обласної ради та депутатами обласної ради. Для депутатів було розроблено 
відповідну пам’ятку.  
 
М. Кульчинський запропонував: 
1. Інформацію про практику запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 
Полтавській обласній раді протягом 2020 року – взяти до відома. 
2. Діяльність виконавчого апарату обласної ради у цьому напрямі визнати такою, 
що відповідає вимогам чинного законодавства. 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0 не голосували – 0. 
 
ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію про практику запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 
Полтавській обласній раді протягом 2020 року – взяти до відома. 
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2. Діяльність виконавчого апарату обласної ради у цьому напрямі визнати такою, 
що відповідає вимогам чинного законодавства. 
 
10. Про лист Д. Шупти щодо друку афоризмів Г. С. Сковороди. 
 
СЛУХАЛИ: М. Кульчинського, проінформував присутніх щодо суті питання. 
 
М. Кульчинський запропонував: 
1. Інформацію про лист Д. Шупти щодо друку афоризмів Г. С. Сковороди взяти 
до відома. 
2. Розглянути на експертній раді при Департаменті інформаційної діяльності та 
комунікацій з громадськістю Полтавської обласної державної адміністрації про-
позицію Д. Шупти щодо друку афоризмів Г. С. Сковороди. 
 
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0 не голосували – 0. 
 
ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію про лист Д. Шупти щодо друку афоризмів Г. С. Сковороди взяти 
до відома. 
2. Розглянути на експертній раді при Департаменті інформаційної діяльності та 
комунікацій з громадськістю Полтавської обласної державної адміністрації про-
позицію Д. Шупти щодо друку афоризмів Г. С. Сковороди. 
 
11. У «Різному» виступів не було.  
 
 
 
Голова постійної комісії       М. КУЛЬЧИНСЬКИЙ 
 
Секретар постійної комісії      М. БОНДАР 


